

Date: 04 /03 /2026

التاريخ: 2026/ 03/ 04

Ref: AD/MGT/0015/2026

المرجع: AD/MGT/0015/2026

Disclosures and Compliance Section
 Market Operations Surveillance Department
 Abu Dhabi Securities Exchange

السادة / قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين،
 إدارة العمليات والرقابة
 سوق أبوظبي لألوراق المالية

P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE

ص.ب. 54500 أبوظبي، الامارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

*Sub: Confirmation of operational and financial stability**الموضوع: تأكيد الاستقرار التشغيلي والمالي للشركة*

Al Wathba National Insurance Company confirms that it is continuously and closely monitoring the current situation in the United Arab Emirates and broader Gulf region. The Company remains fully committed to complying with all directives and instructions issued by the competent authorities in the UAE, ensuring the safety of its staff and the uninterrupted continuity of its operations.

تؤكد شركة الوثبة الوطنية للتأمين متابعتها المستمرة والدقيقة للتطورات الراهنة في دولة الإمارات العربية المتحدة والمنطقة الخليجية عموماً، كما تلتزم بكافة التوجيهات والتعليمات الصادرة عن الجهات المختصة في الدولة، بما يضمن سلامة كوادرها واستمرارية أعمالها دون انقطاع.

In this regard, the Company confirms that there has been no material impact on its operations or financial position as a result of the recent regional developments and the Company continues to maintain a strong operational and financial standing.

وفي هذا الإطار، تفيد الشركة بأنه لم يطرأ أي تأثير جوهري على عملياتها أو مركزها المالي نتيجة التطورات الإقليمية الأخيرة، وتواصل الشركة المحافظة على متانة وضعها التشغيلي والمالي.

The Company has also implemented effective contingency and business continuity plans and will continue to monitor developments closely, while undertaking to disclose any material developments in a timely manner.

كما اعتمدت الشركة خططاً فعّالة لإدارة الطوارئ وضمان استمرارية الأعمال، وستواصل متابعة المستجدات عن كثب، مع الالتزام بالإفصاح عن أية تطورات جوهرية في حينها.

The statements above reflect the Company's assessment at the date of this release, based on currently available information, and are subject to revision as circumstances evolve. The Company will provide further updates should any material developments arise.

تعكس التصريحات الواردة أعلاه تقييم الشركة كما في تاريخ هذا البيان، استناداً إلى المعلومات المتاحة حالياً، وهي قابلة للمراجعة وفقاً لتطور الظروف. وستقوم الشركة بالإفصاح للسوق عن أية مستجدات جوهرية في حال حدوثها.

Shukri Salem Musabab Almheiri
 Chief Executive Officer



شكري سالم مصباح المهيري
 الرئيس التنفيذي



CC: M/S Central Bank of the UAE
 M/S Capital Market Authority

نسخة/ السادة المصرف المركزي
 /السادة هيئة سوق المال

AL WATHBA NATIONAL INSURANCE COMPANY P.J.S.C

Paid-up Capital: AED 207,000,000
 UAE Central Bank Reg No: 10
 Trade License No: CN-1001776

قيمة رأس المال المدفوع: 207,000,000 درهم إماراتي
 رقم القيد لدى المصرف المركزي: 10
 رقم الترخيص التجاري: CN-1001776

+971 2 4185300

+971 2 6776628

alwathba@awnic.com

www.awnic.com